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 侧键盘 使用指南 

A 停止

按此键可停止女用、臀洗、助畅、儿童、暖风、除臭、手动清洗喷管、喷管清洁功能。

B 女用 

落座后，按此键进入女性冲洗，约5分钟后自动停止或按停止键立即关闭。连续按键，
可循环切换冲洗力度。在开始冲洗和冲洗后，均有清水自动清洁女用喷头。

C 臀洗 

落座后，按此键进入臀部冲洗，约5分钟后自动停止或按停止键立即关闭。连续按键，
可循环切换冲洗力度。

D 助畅

落座后，按此键进入助畅冲洗，约5分钟后自动停止或按停止键立即关闭。连续按键，
可循环切换冲洗力度。

E 儿童

落座后，按儿童键进入儿童冲洗，约5分钟后自动停止或按停止键立即关闭。连续按
键，可循环切换冲洗力度。

以上B/C/D/E四种冲洗，在冲洗前和冲洗后，都会对各自的喷管进行自动清水清洗。

E560产品的C/D/E冲洗喷管升级UV除菌。

F 按摩

每次按按摩按键，按移动冲洗、脉动按摩、脉动按摩+移动冲洗(全亮)、

关闭脉动按摩+移动冲洗进行循环，并点亮相应的指示灯。

如果关闭脉冲按摩/移动冲洗，指示灯全灭。

"女用"模式下，只有脉动按摩。

G 位置

按此键进行喷管的位置调节，喷管位置有五档。

"女用"模式下，喷管位置不可调节。

H 水温

按此键调节水温档位。（正常模式下，水温有六档，图标周围的指示灯全灭为常温；

水温圈温自动调节模式下，图标第三个指示灯亮）

I   圈温

按此键调整圈温档位，调节座圈加热温度。（正常模式下，圈温有六档，图标周围的指
示灯全灭为常温；水温圈温自动调节模式下，图标上第三个指示灯亮）
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J 暖风（E540 不适用）

落座后，按此键开启暖风功能，约 4 分钟后，自动停止或按停止键立即关闭。（暖风

有六档，图标周围的指示灯全灭为常温）。连续按键，可循环切换暖风温度。

O 除臭（E540 不适用）

按此键开启 除臭功能。

P 除菌/清洁

离座状态下，按除菌/清洁按键：

1. 先对前置女用喷头进行自动清水清洗；

2. 后对后置主喷头进行自动清水清洗；

清洗完毕后，再开启UV除菌(E560适用,且保持关盖状态)功能。

UV

* 99%
UV

UV UV UV
UV 10mm×10mm GB /T 23131 UV
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侧键盘 设置说明

注意：

B 女用 -- 夜灯设置（E540不适用）

长按此键进入自动夜灯设置模式，再短按此键启动/关闭自动夜灯设置：

1.  女用指示灯全亮，表示启动自动夜灯功能，本体短鸣一声。

2.  女用指示灯全灭，表示关闭自动夜灯功能，本体长鸣一声。

1. 启动任何长按功能设置时，正常功能暂时不能使用。
2. 长按功能进入设置模式时，按键旁边的指示灯逐个点亮（如

果是一个指示灯的，连续闪烁三次），表示进入设置模式。
3. 无夜灯产品（E540），无夜灯闪烁提示。



F  按摩 -- 长时如厕提醒设置

长按此键进入设置模式，再短按此键开启/关闭长时如厕提醒设置。

1. 按摩档位灯全亮，表示开启长时如厕提醒功能，本体短鸣一声。

2. 按摩档位灯全灭，表示关闭长时如厕提醒功能，本体长鸣一声。

G 位置 -- 手动喷管清洁

长按此按键可以开启或停止手动喷管清洁，通过停止键也可停止手动喷管清洁。

O 除臭 -- 自动除臭设置（E540不适用）

长按此键进入自动除臭设置模式，再短按此键启动/关闭自动除臭设置:
1. 除臭指示灯全亮，表示启用自动除臭功能，本体短鸣一声。

2. 除臭指示灯全灭，表示关闭自动除臭功能，本体长鸣一声。

P  除菌 -- 自动UV杀菌设置（E560适用） 
长按此键进入UV自动除菌设置模式，再短按此键进行启动/关闭UV自动除菌设置:

1. 除菌指示灯全亮，表示启用UV自动除菌功能，本体短鸣一声。

2. 除菌指示灯全灭，表示关闭UV自动除菌功能，本体长鸣一声。

H 水温 -- 水温圈温自动调节设置

长按此键进入水温圈温自动调节设置模式，再短按此键开启/关闭水温圈温自动调节设置:
1. 水温/圈温6个档位灯全亮,表示启用此功能，本体短鸣一声，夜灯短闪一下。

2. 水温/圈温6个档位灯全灭,表示关闭此功能，本体长鸣一声，夜灯长闪一下。

水温圈温自动调节设置为自动档时，产品会根据环境温度自动调节对应水温圈温档位。

I 圈温 -- 节能功能

长按此键进入节能模式设置；再短按此键按无节能/一般节能/深度节能进行循环切换：

1. 无  节  能：圈温指示灯点亮三个，本体长鸣一声，夜灯稍长时间闪烁一次。

2. 一般节能：圈温指示灯点亮二个，本体短鸣一声，夜灯稍短时间闪烁一次。

3. 深度节能：圈温指示灯点亮一个，本体短鸣一声，夜灯稍短时间闪烁两次。
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扫描右侧二维码，可以查阅电子版英文说明书。

Scan for English manuals. 

Kohler Co.



SIDE KEYBOARD USER INTERFACE

E550,E560 SIDE KEYBOARD 

A DE G OI J

CLB H F

A DE GI

CLB H F

P

E540 SIDE KEYBOARD

E560 "Sanitize" Button

E550 "Clean" Button 
PPPP

E540 "Clean" Button
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A Stop
Press this button to disable Front Wash, Rear Wash, Boost, Kid Mode, Dryer, 
Deodorize, Manual Wand Clean,  Intelligent Sterilization etc. features.
B Front 
When seated, press this button to start Front Wash, then auto stop after 5min or 
press STOP button to turn off immediately. Continue press front button to adjust 
spray intensity. Auto water cleaning of the nozzle will happen before and after 
use.
C Rear 
When seated, press this button to start Rear Wash, then auto stop after 5min or 
press STOP button to turn off immediately. Continue press rear button to exchange 
spray strength.
D Boost
When seated, press this button to start Boost Wash, then auto stop after 5min or 
press STOP button to off immediately. Continue press boost button to exchange 
spray strength.
E Kid
When seated, press this button to start Kid Wash, then auto stop after 5min or 
press STOP button off immediately. Continue press kid button to exchange spray 
strength.
For the above four spray types(B/C/D/E), their respective nozzles will be 
automatically cleaned with water before and after wash.
The (C/D/E) spray nozzle of the E560 product is upgraded to UV sterilization.

F Massage
Press Massage button, the corresponding LED lights up per 
Oscillate, Pulsate, Oscillate + Pulsate(Two lights on), 
Stop Pulsate + Oscillate circulation. 
When disable Pulsate/Oscillate, the indicating LED lights off. 
In FRONT WASH mode, there is only pulsating massage.
G Position
Press this button to adjust wand position, There are 5 dials for wand position setting 
In FRONT WASH mode, the nozzle position is not adjustable.
H Water temp
Press this button to adjust water temp (There’re six water temperature levels under 
normal mode. When all icons are OFF, it indicates ambient temperature. When 
auto temperature mode is activated, the third LED light indicter will be ON). 

 SIDE KEYBOARD USER GUIDE
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Pulsate

Oscillate



UV radiation range Bidet nozzle

* UV sterilization (refers to the ultraviolet sterilization generated by UV lamp): During UV working cycle, the bacteria 
on nozzle surface will be eliminated by irradiation. The antibacterial rate is more than 99%. (Measured after one 
UV working cycle, it was measured within 10mm×10mm irradiation area. Perform test in accordance with GB /T 
23131 requirements, UV radiation zone was shown in the diagram, UV working cycle activation mode refers to 
users guide. Testing lab: China household electrical appliances testing institute.)

H Water Temp
Press this button to adjust water temp (There’re six water temperature setting under 
normal mode. When all icons are OFF indicates ambient temperature. Auto setting is 
added under auto water temp/seat temp mode, the third indicating LED light is ON). 
I Seat Temp
Press this button to adjust seat temp dial, adjust seat heating temperature (There’re six 
seat temperature setting under normal mode. When all icons are OFF indicates ambient 
temperature. Auto setting is added under auto water temp/seat temp mode, the third 
indicating LED light is ON). 

J Dryer（E540 Be not applicable）
When seated, press this button to start dryer function, auto stops after 4min or press 
STOP button to turn off immediately.
Continue pressing Dryer button to adjust dryer temperature.

O Deodorize（E540 Be not applicable）
Press this button to perform deodorizing OPEN action.

P Sanitize / Clean
When unseated, press Sanitize / Clean button:

1. First, the front nozzle is automatically cleaned with water,
2. Then, the main nozzle is automatically cleaned with water;

After water cleaning process, UV sterilization will be activated.(applicable
to E560 only, and keep lid closed.)

7 Kohler Co.1538512-T14_C



SIDE KEYBOARD SETTING

F Massage -- Prolonged Seating Indication setting
Long press this button to enter prolonged seating indication setting, Press again this 
button to initiate on/off prolonged seating indication setting.

1. When Massage LED lights ON, indicates prolonged seating indication function
starts. Toilet generates one short beep.

2. When Massage LED lights OFF, indicates prolonged seating indication function
stops. Toilet generates one long beep.

G Position -- Manual Wand Clean setting
Press Position button to enable or disable Manual Wand Clean. Press STOP button to 
disable Wand Clean process.

O Deodorize -- Auto Deodorizer setting(E540 Be not applicable)
Long press this button to start auto deodorizer setting, Press again this button to 
initiate on/off auto deodorizer setting.

1. When Deodorizer LED lights ON, indicating Auto Deodorizer setting enables.
Toilet generates one short beep.

2. When Deodorizer LED lights OFF, indicating Auto Deodorizer setting disables.
Toilet generates one long beep.

Note：

B Front -- Auto Nightlight setting(E540 Be not applicable)
Long press this button to start auto nightlight setting, Press again this button to initiate 
on/off auto nightlight setting：

1. When Front LED lights ON, indicates auto nightlight starts. Toilet generates one
short beep.

2. When Front LED lights OFF, indicates auto nightlight stops. Toilet generates one
long beep.
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1. Normal function can not be activated when initiate any
long press setting.

2. When long pressing the function to enter the setting
mode, the indicator lights next to the buttons will light
up one by one (if there is only one indicator light, it
will flash three times in succession), indicating that it
has entered the setting mode.

3. There is no night light flashing prompt for E540
product.



H Water Temp -- Water/Seat Temperature Auto Adjustment setting
Long press this button to enter water and seat temperature adjustment setting, Press 
again this button to initiate on/off water and seat temperature auto adjustment setting.

1. Auto water temperature/seat temperature feature is activated when all 6 icon are
all present. Toilet generated one short beep, night light quick flashes once.

2. Auto water temperature/seat temperature feature is deactivated when all 6 icon
are all not present. Toilet generated one long beep, night light long flashes once.

When water temperature/seat temperature auto adjustment function is activated the 
toilet will auto adjust water temperature/seat temperature to corresponding setting.

I Seat Temp -- Energy Save setting
Long press this button to activate energy saving mode. Press this button again to 
switch setting per OFF, General energy saving,Deep energy saving circulation.

1. Energy saving OFF: All icons above the Seat Temp lights on, Toilet generates
one long beep. Night light long flashes one time.

2. General energy: Two icons above the Seat Temp lights on, Toilet generates one
short beep. Night light short flashes one time.

3. Deep energy: One icon above the Seat Temp lights on, Toilet generates one
short beep. Night light short flashes two times.
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P Sanitize -- Auto UV Clean setting(E560 Be applicable)
Long press this button to enter auto UV sterilization setting, Press again this button 
to initiate on/off auto UV sterilization setting.

1. When Sanitize LED lights ON, indicating auto UV sterilization setting enables.
Toilet generates one short beep.

2. When Sanitize LED lights OFF, indicating auto UV sterilization setting disables.
Toilet generates one long beep.
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